

Protokoll fra hovedstyremøte 06.09.17

Tid: 17:30 - 19:20

Sted: Domus Athletica

Til stede: Cecilie, Hien Minh, Oda, Martin, Oda, Odd-T, Andreas, Vilde



Godkjenning av saksliste og møteinnkalling: ok

Sakslisten:

Oppdateringssaker

6.1 Møte med SIO 28.august

Cecilie og Rasmus har vært i møte med Fredrik og Svein Olav. Vi tok opp blant annet det å ha en avtale med SIO, "konkurranse tema" og videre samarbeid. Vil bli tatt opp på representantsskapsmøte

6.2 Møte ved VT: Søknadsprosess om tildeling av midler

Vi har vært i møte med VT for å få innspill til hva vi kan forbedre i søknaden vår. Denne søknaden jobbes med nå frem mot fristen 11.september. Arbeidsgruppe: Martin, Rasmus og Hien-Minh.

6.3 Ny nettside - status?

Cecilie informerer på vegne av Rasmus. Endel styr ifht ny nettside, men ting begynner å løse seg. Folk viser forståelse, selv om det har vært endel rot.

Diskusjonssaker

6.4 Agenda til representantskapsmøte

Dato for dette møtet er satt til tirsdag 17.oktober. HS jobber med agenda til møtet

6.6 Studentidrettsdag 20.september

Diskusjon rundt praktisk ifht feiringen.

6.7 Hovedstyret sin sammensetning i fremtiden

HS planlegger videre sammensetning for å fordele arbeidsoppgaver.

Vedtakssaker

6.5 SIO medlemskap for HS-medlemmer?

Forslag til vedtak: Hovedstyrets medlemmer, med unntak av de som er instruktører eller de som eksplisitt gir beskjed om at de ikke ønsker dette, får dekket fullt medlemskap i SiO Athletica av OSI i sittende periode.

Enstemmig vedtatt

6.8 Unntatt offentligheten

6.9 Ta opp OSI bordtennis "uoffisielt"

Forslag til vedtak: HS velger å ta opp OSI bordtennis som en "uoffisiell gruppe" frem til årsmøtet i mars 2018 med forutsetning om at det ikke vil gå utover eksisterende treningstider.

Enstemmig vedtatt

6.10 KSI-hytta

Forslag til vedtak: For å leie KSI-hytta må man være 18 år gammel. Skoleklasser må ha kontaktperson lærer/foresatte med seg under oppholdet.

Enstemmig vedtatt

Eventuelt

6.11 Ishockey og australsk fotball

Mulige idretter for OSI, daglig leder er i samtale med aktører.

6.12 Kampen om hovedstaden

Avholdes ikke i år. Planleggingsgruppen bør inneholde en fra alle lagene i fremtiden og HS vil arbeide for å reflektere dette.

6.13 Lam midler

Hien-Minh var på ISU sitt tildelingsmøte for LAM-midler. Potten var på tilsammen 3.588.156 kr og OSI fikk utbetalt ca 69.000 kr. Stigning fra ifjor.

Signatur for godkjenning av protokoll

Cecilie Kappelsveen
Styreleder

umskam
Sekretær

bjørge Lunde
Styremedlem

Hien Minh Van Tran
Nestleder

Odd-Jørgen Lunde
Styremedlem

Oda Due
Styremedlem

Nat. Aukrust
Økonom

[Signature]
Styremedlem

Maren L. Borge
Styremedlem